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Millija – Labdien. Lūdzu dome varētu par

Labdien. Lūdzu dome varētu parunāties ar Latvijas pastu par Saulkrastu pasta pielāgošanu
invalīdu un pensionāru vajadzībām, kuriem ir pārvietošanās traucējumi. Pašreizējā
situācija, kura ir gadiem ilgi, ir šausmīga, jo pasta ēkā pa kāpnēm nav iespējams normāli
ieiet, kur nu vēl ar ratiņkrēslu tikt. Tāpat nav normāli piebraucama stāvlaukuma, kur
apstāties ar invalīdu auto. Es domāju, ka domes būvinspektors varētu ātri atrast virkni
pārkāpumu, kuri ir saistībā ar šo problēmu un uzlikt maksimālo sodu par nekaunību.
Varbūt, ja Latvijas pasts cilvēcīgi nesaprot, tad jāaicina talkā Apeirons un citi, lai piespiež
ievērot likumu?


